
Zápis ze schůze výboru středočeské krajské organizace č. 822 

 
Datum konání:  25.11.2023 
Místo konání: Sekretariát ČKS - Praha 
 

Přítomni: Černá Michaela, Fryč Jiří, Chaloupková Libuše, Kopa Jaroslav ml., Kopa Jaroslav st., 

Kadlečková Blanka, Labuta Jiří, Lodinský Petr, Petrus Jiří (přítomen on-line), Suchý Jaroslav, 

Chramostová Miroslava, Kašpar Ladislav 

Omluveni: Matoušek Martin, Světlíková Jana, Vyhnal Jaroslav  

Neomluveni: Melichar Miroslav  

Hosté: Alberovský Petr, Rychtrová Marie, Rychtrová Vlasta, Šedová Adéla, Šeda Miroslav 

Program schůze: 

1) Vyhlášení výsledků krajské ligy pro rok 2023 

2) Informace k finančnímu stavu středočeské organizace  

3) Informace o stavu figurantů 

4) Informace o stavu kladečů 

5) Informace o stavu rozhodčích 

6) Informace mládeže  

7) Krajská liga pro rok 2023, plán na rok 2024 

8) Zhodnocení a příprava seminářů  

9) Různé 

 

Jiří Labuta přivítal přítomné účastníky schůze a seznámil je s programem schůze. S navrženým 

programem všichni účastníci souhlasili. 

 

1) Vyhlášení výsledků krajské ligy pro rok 2023 

Jiří Labuta vyhlásil konečné výsledky středočeské krajské ligy pro rok 2023. vyhlášené na prvních 
třech místech jsou připraveny diplomy, poháry a kupóny na nákup pomůcek od firmy HST.  Dle propozic 
byly kupony připraveny v hodnotě 2.000,- Kč pro vítěze kategorie, 1.500,- Kč pro druhé místo a 1.000,- 
Kč pro soutěžícího na třetím místě v dané kategorii. Zároveň byly předány i kupony ve speciální 
kategorii a to „Organizace s nejvyšším počtem zapsaných členů“, „Závodníka s nejvíce závody“ 
a „Mládežníka s nejvíce závody“. Všichni byli oceněni kuponem v hodnotě 1.000,- Kč. V roce 2023 byly 
tedy předány kupony v hodnotě 15.500,- Kč. Pan Jiří Čejka poskytl středočeské organizaci slevu 10% 
na nákup těchto kuponů. 

Do krajské ligy bylo letos započítáno 7 závodů (ZKO Benátky nad Jizerou, ZKO Rožmitál pod 
Třemšínem, ZKO Vlašim, ZKO Jabkenice, ZKO Sedlčany, ZKO Svojetín a ZKO Pyšely). Jiří Labuta 
poděkoval organizacím za uspořádání závodu, včasné zaslání výsledků a vzhledem k tomu, že splnili 
organizace podmínky kladené středočeským výborem, byla jim v průběhu listopadu odeslána částka 
1.500,- jako podpora krajského závodu. 

 Následně byly vyhlášeni výsledky v jednotlivých kategoriích. V kategorii ZM se na třetím místě 
umístila Elisabetta Victoria Šichová s Valentynou Kwanah s 252 body, na druhém místě Marie 
Rychtrová s Artex Erigo s 261 body a vítězkou se stala Adéla Šedová s Ronem s 271 body. Jiří Labuta 
vyzdvihl všechny účastnice, neboť se jedná o mládežnice a zároveň poděkoval přítomným rodičům 



za podporu. Poté byla vyhlášena kategorie ZVV1, kde na třetím místě skončila Adéla Šedová s Ronem 
s 441 body a zapsala se ve dvou kategoriích, na druhém místě skončila Lenka Röschelová s Bailee Red 
Hurricane s 484 body a vítězkou se stala Jana Světlíková s Filomenou Kiltevs s 491 body. V kategorii 
ZVV2 splnili podmínky pro zapsání pouze dva závodníci a na druhém místě skončil René Janeba 
s Fantagirou z Granátové zahrady a vítězkou se stala o vítězství z loňského roku obhájila Jana Světlíková 
s Jess Kiltevs s 582 body. 

Ve speciálních kategoriích byla vyhlášena organizace s nejvíce zapsanými členy, kterou se stala 
ZKO Svojetín. Ocenění převzal předseda ZKO p. Petr Alberovský. V kategorii „Jednotlivec s nejvíce 
zapsanými závody“ se stala Adéla Šedová a stejně tak převzala i ocenění za mládežníka s největším 
počtem účastí. 
   

2)  Informace k finančnímu stavu středočeské organizace  

Jiří Labuta seznámil přítomné se stavem finančních prostředků středočeské organizace dle 

zaslaných podkladů Jany Světlíkové, která se nemohla schůze zúčastnit. K včerejšímu dni 24.11.2023 

je stav pokladny 14.927,- Kč a stav bankovního účtu je 17.085,44 Kč. Rovněž podává informaci, že 

v červnu založil dle schválení na schůzi výboru dne 3.6.2023 účty u Moneta Money Bank. Jsou tam 

založeny 3 účty a to běžný účet, kde je převedena provozní povinná částka 1.000,- Kč. Dále pak spořící 

účet, kam bylo převedeno 100.000,- Kč, ale z důvodu potřeby finančních prostředků bylo 25.000,- 

převedeno zpět na účet KB. Nyní tam tedy k 24.11.2023 je 76.221,91 Kč a na termínovaném vkladu 

je 550.000,- Kč. Tento termínovaný vklad bude ukončen 17.6.2024, takže nový výbor ho bude mít 

krátce po svém zvolení k dispozici. 

 
3) Informace o stavu figurantů 

V letošním roce proběhly první zkoušky a prolongace figurantů s výběrem na zkoušky ČKS. 

Přezkoušení se konalo 12.3.2023 v ZKO Zásmuky. Akce se zúčastnilo 11 frekventantů. Z tohoto 

přezkoušení byli na zkoušky ČKS vysláni 3 figuranti. Svazového figuranta nezískal a u zkoušek neuspěl 

L. Hodan. Nově první třídu získali oba vyslaní figuranti a to L. Nekola a T. Mach. 

Druhé přezkoušení se konalo 19.11.2023 v ZKO Březnice. Toho se zúčastnili pouze 4 frekventanti 

Splnili všichni a to konkrétně 2. třídu prolongovali J.Suchý, D.Paleček a P. Jílek z královéhradeckého 

kraje. Nově druhou třídu získal J.Vyskočil.  

Po těchto zkouškách je stav figurantů ve středočeské oblasti ke dni schůze je: 5 svazových 

figurantů, 23 figurantů 1. třídy a 29 figurantů 2. třídy. V roce 2023 končí prolongace jednomu 

figurantovi 1. třídy (K. Nedvěd) a jednomu figurantovi 2. třídy (J. Vait). Seznamy jsou na webu 

středočeské kynologie zaktualizovány. 

Závěrem bylo navrženo, aby v případě nižšího počtu přihlášených frekventantů, konkrétně 5 

a méně, byla komise složena pouze ze svazového figuranta a rozhodčího 1. třídy. Toto bylo navrženo 

z důvodu finanční úspornosti a zároveň není třeba u nízkého počtu tolik lektorů. Toto bylo jednohlasně 

schváleno. 

 

4) Informace o stavu kladečů  

V letošním roce jsme z časových důvodů nestihli uspořádat přezkoušení krajských kladečů. 

Nicméně toto proběhne před začátkem zkouškové sezóny, konkrétně v únoru po školení rozhodčích 

(to se koná 10.2.2024). Lektory budou Martin Matoušek a Jiří Labuta a konat se bude pravděpodobně 

v Kutné Hoře, popř. nějaké blízké ZKO z důvodu potřeby prolongací kladečů této části středočeského 

kraje. 



Stav kladečů ve středočeské oblasti ke dni schůze je 6 svazových kladečů (z toho 3 do 2023) a 

23 kladečů 1. třídy. V roce 2023 končí platnost 11-ti kladečům 1. třídy.  

 

5) Informace o stavu rozhodčích 

Ve středočeské oblasti aktuálně máme 9 rozhodčích 1. třídy (nově Jiří Labuta), 3 rozhodčí 1. třídy 
nad 70 let, z nichž ani jeden nesmí posuzovat v roce 2023 z důvodu neúčasti na školení rozhodčích a 
5 rozhodčích 2 třídy, z nichž 1 nemůže posuzovat z důvodu neúčasti na školení rozhodčích. Od roku 
2024 se mezi rozhodčí 1. třídy starší 70-ti let zařadí Jiří Pružina.  

Pro rok 2023 by se zkoušek rozhodčích ze středočeské oblasti účastnili Jiří Labuta – rozšíření na 
1. třídu – uspěl a David Plicka - 2. třída - neuspěl. Pro rok 2024 je již přihlášen Roman Pecár. 

Jiří Labuta přednesl společný návrh Martina Matouška a svůj, aby středočeská krajská organizace 
podpořila vždy nové středočeské rozhodčí druhé třídy dárkovým balíčkem, jako poděkování za jejich 
snahu a úspěch u zkoušek. Balíček by se sestavoval z předmětů pro rozhodčí (desky proti dešti, deštník, 
apod.). Tento návrh byl jednohlasně schválen. 

 

6) Informace mládeže 

Jiří Petrus, který byl po celou dobu jednání přítomen on-line spojením přítomné informoval 

o průběhu středočeského soustředění mládeže, které proběhlo ve dnech 6.-12.8.2023 v Dobříši. 

Soustředění se zúčastnilo 10 mládežníků. Město Dobříš poskytlo finanční prostředky ve výši 6.623,- Kč, 

za které účastníci navštívili zámeckou Oranžérii v Dobříši, minigolf, laser game a podnikli výlet na 

Svatou Horu v Příbrami. Součástí soustředění byla rovněž návštěva a ukázka práce příslušníků Vězeňské 

služby ČR. Poděkování také patří Tereze Vajnerové a Tomáši Machovi za jejich účast na soustředění. 

Dále Jiří Petrus informoval o proběhlém Mistrovství ČR mládeže a juniorů všestranných ve dnech 

18.-20.8.2023 v ZKO Štěpánov. Za středočeský krajs se zúčastnilo 6 mládežníků z nichž Tomáš Mach 

vybojoval 1. místo v kategorii ZVV1, David Černý 2. místo  v kategorii ZVV1 a Elisabetta Victoria Šichová 

obsadila 2. místo v kategorii IGP-V a zároveň 3. místo v kategorii „Čestná cena“. V soutěži družstev pak 

středočeský kraj skončil na druhém místě. Oblečení pro mládežníky vyhotovila společnost Dogs4Me za 

zvýhodněnou cenu a společnost BAFPET poskytla mládežníkům sponzorským darem balíček svých 

výrobků. Oběma patří velký dík. 

Ve dnech 4.-.5.11.2023 pak proběhlo v ZKO Albrechtice Mistrovství mládeže a juniorů ve 

stopařích. Náš kraj reprezentovalo 6 mládežníků a 2 juniorky. V kategorii ZZO1 získala druhé místo  

Marie Rychtrová, 1. místo získal v kategorii FPr2 David Černý a Elisabetta Victoria Šichová získala 

3. místo  v kategorii Mládež (2 stopy dle FPr3). V soutěži družstev jsme skončili na třetím místě. I na 

toto mistrovství oblečení pro mládežníky vyhotovila společnost Dogs4Me za zvýhodněnou cenu a 

společnost BAFPET poskytla mládežníkům sponzorským darem balíček svých výrobků. 

Další připravovanou akcí je pro mládež je Novoroční Motivation od Janyho Böhma. Ten se bude 

konat v ZKO Dobříš v pátek 5.1.2024. Akce je pouze pro mládež z celé republiky, tedy i mimo 

středočeský kraj. Celá akce bude ze strany Janyho Böhma zdarma a zúčastnění mládežníci dostanou na 

památku čepice s logem K9sports. Náklady na cestovné a výrobu čepic po jednohlasném odsouhlasení 

ponese středočeský kraj, a to i za ostatní kraje.  

Posledním bodem, který sdělil Jiří Petrus přítomným je, že již nehodlá kandidovat do krajského 

výboru a z osobních důvodů se v dalším volebním období již mládeži nebude věnovat. Je tedy třeba 

zajistit náhradu v podobě vedoucího středočeské mládeže. Přesto Jiří Petrus nabídl, že bude třeba i rok 

pokračovat s novým vedoucím, aby mu usnadnil vstup a práci s mládeží. Zároveň i zajistil soustředění 

na další rok v Dobříši včetně žádosti o grant u města Dobříš. 

 



7) Krajská liga pro rok 2023, plán na rok 2024 

Vyhlášení závodů krajské ligy proběhlo v samém počátku této schůze. Členové krajské organizace 

se shodli, že krajská liga bude pokračovat s totožnými pravidly a v totožných kategoriích i v roce 2024. 

Organizace se tak mohou hlásit k zařazení svých závodů do krajské ligy. 

 

8) Zhodnocení a příprava seminářů 

V neděli 26.3.2023 se v ZKO Zásmuky konal seminář pro figuranty zaměřený na praktické 
figurování, který vedl Jaroslav Vyhnal. Jednalo se o praktický nácvik obran nejen jako příprava na 
zkoušky figurantů, ale také pro pomoc figurantům s prací psů na jeho cvičáku. Seminář obsahoval 
nejprve teoretickou část a pak následovalo praktické figurování pod vedením Jaroslava Vyhnala. 
Semináře se zúčastnilo 12 figurantů a seminář byl pro figuranty zcela zdarma. Ze zdravotních důvodů 
se nemohl celého semináře zúčastnit Jiří Labuta, který dojel na závěr akce. Tato byla velmi pozitivně 
hodnocena. 

Pro podzim 2023 byl předběžně naplánován seminář s Martinem Matouškem. Představa zaměření 
by byla obecná pro nejširší členskou základnu a instruktory (základy stop, poslušnost, základy obran). 
Tento bude z důvodu časového vytížení přesunut na jaro 2024 Je třeba však vybrat a na příští schůzi 
jednat o seminářích pro rok 2024. Po volbách do krajské organizace pak již podzimní zkoušky budou 
v režii nového výboru. Návrh ZKO Lety o uspořádání semináře pro instruktory se závěrečným testem, 
ale zejména s potvrzením v členském průkazu o absolvování tohoto semináře. Možnost spojit se 
seminářem s Martinem Matouškem. Jiří Labuta projedná podmínky udělení potvrzení instruktorům 
s výcvikovou komisí. 
 Připravovanému semináři s Jany Böhmem jsme mluvili v rámci mládeže. 
  

9) Různé 

- ZKO Milín –Jiří Labuta informoval přítomné o své účastni na mimořádné schůzi. Ta proběhla 

řádně a bez narušení kohokoliv. Byl na ní zvolen nový výbor. V současné době však již mají po volební 

schůzi. Předsedkyní je pí. Vladislava Tylšová. 

- Informace o plánovaném krajském  závodě  CACT  v Rožmitále  pod  Třemšínem  v  termínu  

4. – 5.5.2024.  

- Jiří Labuta informoval, že do příští schůze by měla proběhnout přestavba webových stránek na 

redakční systém Wordpress. Důvodem je usnadnění vkládání článků vč. fotek a možnost aktualizace. 

- Závěrem Jiří Labuta informoval o potřebě přípravy konference středočeského kraje – bude se 

jednat zejména na příští schůzi a zároveň informoval ostatní členy výboru s častými dotazy, se kterými 

se obrací předsedové ZKO zejména s volebními schůzemi. 

 

 

 

Zapsal: Jiří Labuta 

 

Termín příští schůze: 27. 1.2024 od 9:00 na sekretariátu ČKS 


